
Rindö Fiber ekonomisk förening 
 

 

Välkomna till  
informationsmöte om utvecklingen i fiberprojektet! 

Tid: 2015-01-18, kl 15:00 

Lokal: Triton, Rindö Hamn. Svara gärna om du/ni kommer att delta. 

Till alla Rindöbor! 

Som vi tidigare annonserat har projektet blivit mycket mer konkret de senaste 
veckorna. Detaljplanering har startat och skall redovisas 2015-01-16. Vi ser 
betydligt mer optimistiskt på situationen idag än den vi beskrev under 
informationsmötet i juni. 

De förbättringar i RFEF:s situation vi då såg möjliga är nu på väg att bli 
verkliga. Dock, anslutningsgraden borde upp mer. 

Det är nu tid att berätta om: 

         dagsläget 
         styrelsens strategi 
         arbetsprocessen, detaljprojektering, områdesordning 
         preliminär tidplan 
         vad kan göras för att snabbt öka anslutningsgraden 
         fastighetsägarnas önskemål avseende TV-programutbud. 

Redan nu vill jag meddela att Ordinarie Föreningsstämma (årsmöte) för RFEF 
kommer att hållas 2015-02-09, kl 19:30. Informationsmötet 2015-01-18 kommer 
att avhandla frågor som kan komma att tas upp under Övriga frågor för 
stämmans beslut. Kallelse till Föreningsstämman skickas ut senast 2015-01-25. 

Välkomna till informationsmöte!   

Vaxholm, 2015-01-13 

Kjell Hilding 

Styrelsen Rindö Fiber ek. för. 

 


